
Z A P I S N I K 

 

sa 05. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉepin odrţane 28. studenog  2013. godine u 

prostorijama Općine Ĉepin, K. Zvonimira 105. 

Sjednicu je u 18,00 otvorio predsjednik Općinskog vijeća Draţen Arnold, utvrdivši da je 

sjednici nazoĉno  svih 17 izabranih  ĉlanova Vijeća, te da Vijeće moţe pravovaljano 

odluĉivati. 

NAZOĈNI ĈLANOVI VIJEĆA: 

1. Draţen Arnold 

2. Mirko Janković 

3. Valentin Pavleković 

4. Josip Mioĉ 

5. Ivan Galir 

6. Josip Đimber 

7. Ivana Blaţević 

8. Mario Ţanko 

9. Lara Liović Nadaţdi 

10. Ivo Zrno 

11. Darko Lazar 

12. Gordana Kalajţić 

13. Boţo Mitrović 

14. Marina Glavota 

15. Zdravko Ţivković 

16. Hrvoje Hefer 

17. Bernard Bestvina 

Sjednici su takoĊer nazoĉni: Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik, zamjenici općinskog 

naĉelnika Robert Periša i Ivan Ţeravica,  Ţeljko Mamić, viši savjetnik , Krešimir Crnković i 

Tomislav Kuna, viši struĉni suradnici, Mirjana Cvitkušić, v.d. proĉelnice. 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznao je nazoĉne sa predloţenim dnevnim red, kako slijedi 

 

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 04. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉepin 

2. Razmatranje i usvajanje prijedloga Proraĉuna Općine Ĉepin za 2014. godinu i 

projekcije za 2015. i 2016. godinu, s pripadajućim aktima: 

a) Program javnih potreba u kulturi i ostalim društvenim djelatnostima,  

b) Program javnih potreba u sportu, 

c) Program odrţavanja komunalne infrastrukture i opsega radova odrţavanja 

ureĊenog graĊevinskog zemljišta u 2013. godinu 

d) Plan korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje 

izravnom pogodbom i davanja na korištenje bez javnog poziva na podruĉju 

općine Ĉepin u 2014. godini 

3. Usvajanje Odluke o izvršenju Proraĉuna Općine Ĉepin za 2014. godinu 

4. Donošenje Odluke  o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu općine 

Ĉepin 

5. Donošenje Odluke o prikljuĉenju na komunalne vodne graĊevine 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi na podruĉju 

općine Ĉepin 

7. Donošenje Odluke o imenovanju Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova na 

podruĉju općine Ĉepin 

8. Razno 
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Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je usvojilo predloţeni dnevni red. 

 

TOĈKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 04. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE 

        ĈEPIN 

 

Vijećnici Galir i Bestvina smatraju da bi se u zapisnik trebali unositi i odgovori na postavljena 

pitanja. 

Vijećnica Glavota traţi ispravku na stranici 5. gdje je kao predsjednik Vijeća naveden Draţen 

Tonkovac, te takoĊer da se umjesto  „...predloţila gosp. Ţivković Zdravka.“ napiše: „… 

predloţila Zdravka Ţivkovića.“ 

Vijećnik Galir traţi ispravku pod toĉkom 3, traţi da se napiše toĉno kako je rekao. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 16 glasova za i 1 glasom protiv usvojilo je zapisnik sa 

predloţenim izmjenama sa svoje 04. sjednice. 

 

TOĈKA 2. RAZMATRANJE I USVAJANJE PRIJEDLOGA PRORAĈUNA OPĆINE  

        ĈEPIN ZA 2014. I PROJEKCIJE ZA 2015. I 2016. GODINU S  

        PRIPADAJUĆIM AKTIMA (KAO U DNEVNOM REDU) 

 

Obzirom da su Vijećnici „prihvatljiviji“ prikaz Proraĉuna dobili tek pred ovu sjednicu, Klub 

zastupnika HDSSB-a zatraţio je pauzu od 5 minuta. 

Nakon pauze v.d. proĉelnice Mirjana Cvitkušić upoznala je nazoĉne s prijedlogom Proraĉuna. 

Vijećnik Hefer postavio je pitanje vezano uz stavku kupovina stana i kupovina zemljišta. 

Vijećnik Mitrović postavio je pitanje vezano uz  stavke:  porez na potrošnju alkoholnih pića, 

usluge promidţbe i informiranja, usluge sponzorstva-promidţbe na TV-u, odrţavanje info 

stupa i Web stranice i reprezentacija. 

Vijećnik Galir postavio je pitanje vezano uz  slijedeće stavke: reprezentacija i nabavka 

kombinirke. 

Vijećnica Glavota postavila je pitanja vezano uz stavke: izgradnja djeĉjih igrališta i 

reciklaţnog dvorišta. 

Vijećnik Ţivković postavio je pitanje vezeno uz stavku  Dom u Beketincima. 

Vijećnika Mioĉa zanimala je stavka vezana uz brendiranje ĉepinskog kupusa. 

Vijećnik Lazar postavio je pitanje vezano uz stavku umjetno osjemenjivanje, te ĉišćenje i 

praţnjenje koševa. 

Vijećnik Janković postavio je pitanje vezano uz izgradnju otresišta i deratizaciju. 

Predsjednik Vijeća konstatirao je da se stavka deratizacije sa 20.000,00 kn povećava na 

60.000,00 kn, a stavka za reciklaţno dvorište će se umjesto s prihoda poljoprivrede financirati 

iz općih prihoda. 

Vijećnik Galir predlaţe uvoĊenje aktualnog sata jedanput mjeseĉno. 

Vijećnik Ţanko postavio je pitanje vezano za odrţavanje cesta u zimskim uvjetima. 

Vijećnik Bestvina pohvalio je transparentnost rada, smatra da bi proraĉun trebao biti razvojan, 

te postavio pitanja vezano uz poduzetniĉku zonu, geodetsku premjeru, broj zaposlenih u 

Općini, subvencije poljoprivrednicima i ekološku proizvodnju, te da li će se asfaltirati cesta  u 

nastavku ulice Zrinske gore. 

Vijećnik Mitrović postavio je pitanje vezano uz kriterije dodjeljivanja sredstava udrugama, te 

prihode od najma ribnjaka. 

Vijećnica Glavota postavila je pitanje vezano uz odrţavanje komunalne infrastrukture, smatra 

da su površine navedene u programu za košnju trave „prenapuhane“. 

Odgovore su dali v.d. proĉelnike M. Cvitkušić, općinski naĉelnik, predsjednik Vijeća, struĉni 

suradnik Kuna, viši savjetnik Mamić, zamjenik naĉelnika Ţeravica. 
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Općinsko vijeće Općine Ĉepin usvojilo je, sa predloţenim izmjenama,  sa 11 glasova Za, 5 

glasova Protiv i 1 Suzdrţanim glasom  

 

PRORAĈUN OPĆINE ĈEPIN ZA 2014. GODINU  

i PROJEKCIJE ZA 2015. i 2016. 

s pripadajućim aktima 

Program javnih potreba u kulturi i ostalim društvenim djelatnostima 

Program javnih potreba u sportu 

Program odrţavanja komunalne infrastrukture i opsega radova odrţavanja 

ureĊenog graĊevinskog zemljišta u 2013. godinu i 

Plan korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje 

izravnom pogodbom i davanja na korištenje bez javnog poziva na podruĉju općine 

Ĉepin u 2014. godini 

(Proraĉun i pripadajući akti su sastavni dio Zapisnika) 

 

TOĈKA 3. USVAJANJE ODLUKE O IZVRŠENJU PRORAĈUNA OPĆINE ĈEPIN 

                    ZA 2014. GODINU 

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 12 glasova Za i 5 glasova Protiv donijelo je  

ODLUKU 

o izvršenju Proraĉuna Općine Ĉepin za 2014. godinu 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOĈKA 4. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

        KOMUNALNOM DOPRINOSU 

 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili zajedno s materijalima za ovu sjednicu. S prijedlogom ih 

je upoznao struĉni suradnik Kuna pojasnivši kako se ovom Odlukom definira datum do kojeg 

vrijedi odluka sa starim cijenama, zatim da obrok kod obroĉnog plaćanja ne moţe biti manji 

od 200,00 kn, te da kod obroĉnog plaćanja nema zaraĉunavanja kamata. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

Općine Ĉepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika)  

 

TOĈKA 5. DONOŠENJE ODLUKE O PRIKLJUĈENJU NA KOMUNALNE VODNE  

        GRAĐEVINE 

 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili zajedno s materijalima za ovu sjednicu. S prijedlogom ih 

je upoznao viši struĉni suradnik Crnković istaknuvši kako je potrebno postojeću odluku 

uskladiti s novim Zakonom, najveća promjena je da mještani više neće morati plaćati naknadu 

za vodovodnu i kanalizacijsku „mreţu“.   

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o prikljuĉenju na komunalne vodne graĊevine 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 
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TOĈKA 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

        SOCIJALNOJ SKRBI NA PODRUĈJU OPĆINE ĈEPIN 

 

S ovom toĉkom dnevnog reda nazoĉne su upoznali viši struĉni suradnik Crnković i zamjenik 

naĉelnika Ţeravica. 

Obzirom da će općinski naĉelnik donijeti novu Odluku o naknadi za novoroĊeno dijete 

(umjesto dosadašnjih 500,00 kuna: za prvo dijete 1.000,00 kn, za drugo 1.500,00, te za treće i 

svako slijedeće 3.000,00 kn), potrebno je donijeti izmjene postojeće Odluke. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

na podruĉju općine Ĉepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOĈKA 7. DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA  

        IMENOVANJE ULICA I TRGOVA NA PODRUĈJU OPĆINE ĈEPIN 

 

Vijećnik Zrno predlaţe za predsjednika Povjerenstva Tomislava Kunu, a za ĉlanove Laru 

Liović Nadaţdi i Hrvoja Pavića. 

Vijećnik Mitrović predlaţe u Povjerenstvo Marinu Glavotu. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 12 glasova Za i 5 Suzdrţanih glasova prihvatilo je prijedlog 

vijećnika Zrne i donijelo 

ODLUKU 

o imenovanju Povjerenstva  za imenovanje ulica i trgova 

na podruĉju općine Ĉepin 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

TOĈKA 8.  RAZNO 

 

Vijećnik Mitrović pitao je u kojoj fazi je izgradnja kanalizacije, te istaknuo problem Uljare 

Ĉepin: spaljivanje ljuske na neprimjerenoj temperaturi, ĉime nastaju kancerogene ĉestice koje 

truju ĉitav Ĉepin. Smatra da  treba natjerati Uljaru da postavi filtere. 

Odgovor je dao struĉni suradnik Kuna. 

Vijećnica Liović Nadaţdi ponovno moli da se postavi ograda uz djeĉji vrtić (izmeĊu 

nogostupa i parkirališa). 

Vijećnik Galir ponovno upućuje na problem prebrze voţnje u ulici J. J. Strossmayera. 

TakoĊer upozorava da se rasvjeta u ulici A. Šenoe gasi prerano. 

Zamjenik naĉelnika Ţeravica istiĉe kako je u izradi elaborat prometovanja po cestama Ĉepina, 

ĉime će biti riješen i navedeni problem. 

Vijećnica Glavota istiĉe problem parkirališta OŠ Miroslava Krleţe na kojem leţi voda, te 

predlaţe da se pokuša, u suradnji s ravnateljem, preusmjeriti roditelje da djecu doĉekuju 

automobilima na parkiralištu Sveuĉilišta. TakoĊer istiĉe problem loše cirkulacije kanala u 

ulicama Vratniĉka, Krbavska, Osjeĉka. 

Vijećnik Lazar   upoznao je nazoĉne s problemom legalizacije, vezano uz stambenu zadruge 

IPK Ratarstvo, predlaţe tematsku sjednicu Vijeća. 

Vijećnik Zrno predlaţe da se za takve graĊane donese odluka o osloboĊenju plaćanja 

komunalnog doprinosa, ako za to postoji zakonska osnova. 

Struĉni suradnik Kuna istaknuo je kako je Općina već zatraţila sastanak s ministricom 

nadleţnog ministarstva u svezi tog problema. 
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Predsjednik vijeća dao je rijeĉ gosp. Tereziji Pandţić, predstavnici mještana koji imaju 

problema s legalizacijom, koja je vijećnicima objasnila kako su mještani iscrpili sve 

mogućnosti, te mole Općinu da se ukljuĉi u rješavanje problema.  

Predsjednik Vijeća obvezuje struĉne sluţbe da jedna od toĉaka za slijedeću sjednicu bude i 

navedeni problem legalizacije. 

Vijećnik Hefer iskazao je podršku mještanima, te postavio pitanje vezano uz aktivaciju 

semafora i vodocrpilište. Predlaţe vodocrpilište staviti u funkciju gospodarstva (ako više ne 

bude u funkciji opskrbe vodom)  i omogućiti poljoprivrednicima jeftino navodnjavanje 

Odgovor je dao viši struĉni suradnik Kuna i predsjednik Vijeća Arnold. 

Vijećnik Bestvina pitao je u kojoj je fazi Poduzetniĉka zona. 

 Odgovor je dao gosp. Kuna. 

 

Sjednica je zakljuĉena u 21,00 sat. 

 

ZAPISNIĈAR 

Lidija Tolj 

 

KLASA: 021-05/13-01/23 

URBROJ: 2158/05-13-1 

 

Ĉepin, 28. studenog 2013. 

         PREDSJEDNIK 

             OPĆINSKOG VIJEĆA 

             Draţen Arnold, dr. med. 

   

 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA 

 

1. Gordana Kalajţić ______________________ 

 

2.   Lara Liović Nadaţdi _____________________ 

 

 

 

 


